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IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY



Thank you for purchasing this Inflatable Hot Tub!

To ensure your personal safety during installation and to get the most out of your investment, please
read this entire manual before beginning the installation process. If you feel that this process is too
difficult to do on your own, we advise that you seek assistance from a local building or home
improvement contractor.

INTRODUCTION

WARNING:
Improper assembly and operation can result in severe personal injury as well as
product failure not covered by warranty. Please follow all instructions carefully or
contact technical support for assistance.
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Merci d’avoir acheté ce spa gonflable !

Pour assurer votre sécurité personnelle pendant l'installation et pour tirer le meilleur parti de votre 
investissement, veuillez lire ce manuel dans son intégralité avant de commencer le processus d'instal-
lation. Si vous rencontrez des problèmes lors du montage ou de l'utilisation, nous vous conseillons de 
demander l'aide du service après-vente.

INTRODUCTION

AVERTISSEMENT : 
Un assemblage et un fonctionnement incorrects peuvent entraîner des blessures graves ainsi 
qu'une défaillance du produit, qui ne sera pas couverte par votre garantie. Veuillez suivre 
attentivement toutes les instructions ou contacter le support technique pour obtenir de l'aide.
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